

Ryan O'Shea
President
Boxing Canada
October 18th, 2023



Dear Boxing Canada Members,

Subject: Important updates to the dates for Canadian Championships and Olympic Trials

On behalf of the Board of Directors of Boxing Canada we write to inform you of some significant changes to our competitive calendar and dates for our National Championships.

Boxing Canada has faced financial challenges in recent times, compounded by delays in funding from Sports Canada. In response to these constraints, we have had to make some changes to the Jr and Youth National Championships and Olympic Trials. As a result of these financial and logistical challenges we are implementing the following changes to our upcoming events:

1. Olympic Team Trials and Final Team Selection:

Dates: December 5th-10th, 2023

Location: INS, Montreal

Participants: This event will be exclusively open to elite boxers.

Provincial Invitation: Provinces will be invited to register two athletes per weight division in divisions that do not already have an athlete who has qualified for the Paris 2024 Olympics.

[Link to Technical Package](#)

2. 2024 Junior and Youth Canadian Championships:

New Dates: March 18th-24th, 2024

Location: Genesis Centre, Calgary

The **2024 Junior and Youth Canadian Championships** will run in conjunction with the inaugural National Golden Gloves event being supported by Tourism Calgary at the Genesis Centre in Calgary.

The junior and youth nationals will have their own dedicated ring independent of the Golden Gloves tournament.

<Technical Package will be released late November>

The Board understands that these changes may deviate from the initial plans set out in our 2023 competitive calendar. We sincerely appreciate your understanding and continued support as we navigate these financial constraints and work to ensure the sustainability of our sport.

In light of these changes, we are committed to maintaining open and transparent communication with all our provinces. To facilitate this, we will be holding a town hall meeting for all provinces on October 24th. We will share a Zoom link and further information regarding the town hall shortly. We encourage all provinces to participate actively in this discussion and provide valuable input.

Please be assured that the Board of Directors of Boxing Canada is actively exploring additional funding opportunities, forging new partnerships, and identifying cost-saving measures to minimize the impact of these changes on our athletes and the broader boxing community.

We recognize that these adjustments may raise questions or concerns, and we want to address them as comprehensively as possible during our upcoming town hall. Your feedback and insights are invaluable as we collectively steer our sport through these challenging times.

On behalf of the Board of Directors of Boxing Canada, we want to express our gratitude for your unwavering dedication to the sport of boxing.

Thank you for your understanding and ongoing support.

On behalf of the Board of Directors of Boxing Canada,

Ryan O'Shea
President
Boxing Canada

Ryan O'Shea
Président
Boxing Canada
18 octobre 2023



Chers membres de Boxe Canada,

Sujet: Mises à jour importantes des dates des championnats Canadiens et des essais olympiques

Au nom du conseil d'administration de Boxe Canada, nous vous écrivons pour vous informer de quelques changements importants à notre calendrier compétitif et aux dates de nos championnats nationaux.

Boxe Canada a fait face à des défis financiers au cours des derniers moments, aggravés par des retards de financement de Sports Canada. En réponse à ces contraintes, nous avons dû apporter quelques modifications aux championnats nationaux juniors et jeunesses, ainsi qu'aux essais olympiques. À la suite de ces défis financiers et logistiques, nous mettons en œuvre les modifications suivantes à nos événements à venir:

1. Essais d'équipe olympiques et sélection finale de l'équipe:

Dates: 5 au 10 décembre 2023

Emplacement: INS, Montréal

Participants: Cet événement sera exclusivement ouvert aux boxeurs de catégorie élite.

Invitation provinciale: Les provinces seront invitées à enregistrer deux athlètes par division de poids dans des divisions qui n'ont pas déjà un athlète qui s'est qualifié pour les Jeux olympiques de Paris 2024.

[Lien pour le manuel de compétition](#)

2. 2024 Championnats Canadiens juniors et jeunesses:

Nouvelles dates: 18 au 24 mars 2024

Emplacement: Genesis Center, Calgary

Les championnats Canadiens juniors et jeunesses de 2024 se dérouleront en conjonction avec l'événement national de Golden Gloves, événement soutenu par tourisme Calgary, au Genesis Center de Calgary. Les participants aux nationaux de catégorie juniors et jeunesses auront leur propre ring dédié à la compétition des nationaux, séparé du tournoi des Golden Gloves.

<le manuel du compétition sera publié fin novembre>

Nous comprenons que ces changements peuvent s'écarter des plans initiaux énoncés dans notre calendrier compétitif de 2023. Nous apprécions sincèrement votre compréhension et votre soutien continu alors que nous naviguons ces contraintes financières et travaillons pour assurer la durabilité de notre sport.

À cause des changements, nous nous engageons à maintenir une communication ouverte et transparente avec toutes nos provinces. Pour faciliter cela, nous tiendrons une réunion pour toutes les provinces le 24 octobre. Nous partagerons un lien de zoom et de plus amples informations concernant la

réunion sous peu. Nous encourageons toutes les provinces à participer activement à cette discussion et à fournir des contributions précieuses.

Veillez être assuré que le conseil d'administration de Boxe Canada explore activement des opportunités de financement supplémentaires, forgeant de nouveaux partenariats et identifie des mesures d'économie pour minimiser l'impact de ces changements sur nos athlètes et sur la communauté de la boxe au plus large.

Nous reconnaissons que ces ajustements peuvent soulever des questions ou des préoccupations, et nous voulons les résoudre le plus ouvertement possible lors de notre prochaine rencontre. Vos commentaires et vos idées sont inestimables alors que nous dirigeons collectivement notre sport à travers ces temps difficiles.

Au nom du conseil d'administration de Boxe Canada, nous voulons exprimer notre gratitude pour votre dévouement inébranlable au nom du sport de la boxe.

Merci pour votre compréhension et votre soutien continu.

Au nom du conseil d'administration de Boxe Canada,

Ryan O'Shea
Président
Boxing Canada